
Zápis z jednání školské rady dne 15. 10. 2018 

 

Přítomni: Mgr. Radka Martínková, Mgr. Jitka Haslingerová, Mgr. Monika Szaboóvá, Bc. 

Martina Nicholls, Mgr. Petr Slavětínský, Ing. Zuzana Blažková, Ilona Vanišová, Ing. Miriam 

Piskačová 

 

Nepřítomni Mgr. Roman Schulz, Mgr. Jaromír Novák 

 

Program jednání: 

1. Představení nových členů školské rady 

2. Připomínkování jednacího řádu ŠR 

3. Volba předsedy a místopředsedy ŠR 

4. Schválení výroční zprávy 

5. Seznámení s dodatkem  k ŠVP – nepovinný předmět všestranná tělesná výchova 

6. Seznámení s předpokládanými investicemi na rok 2018/19 

7. Informace ke školnímu roku 2018/2019 

8. Různé 

 

Jednání: 

Program byl bez připomínek schválen. 

1. V úvodu jednání se jednotliví členové představili, za rodiče byli přítomni nově zvolení 

Ing. Zuzana Blažková, Mgr. Petr Slavětínský a Bc. Martina Nicholls. 

2. Jednací řád školské rady z roku 2013 byl projednán bez připomínek. 

3. Předsedou školské rady pro následující 3 roky byla zvolena Mgr. Radka Martínková (6 

pro, 0 proti), místopředsedou Mgr. Petr Slavětínský (6 pro, 0 proti). 



4. Od bodu 4 byla k jednání pozvána Ing. Miriam Piskačová, ředitelka školy. Stručně 

představila výroční zprávu za šk. rok 2017/18, předložila ji ke schválení. Výroční 

zpráva 2017/2018 byla schválena (7 pro, 0 proti). 

5. Ředitelka školy seznámila členy ŠR s novým předmětem Všestranná tělesná výchova 

a předložila k seznámení dodatek k ŠVP. 

6. Předpokládané investice pro školní rok 2018/19 se budou týkat tzv. „bezpečné školy“, 

dále je vypracován projekt na novou kotelnu na hlavní budově a půdní vestavbu. Bude 

se usilovat o novou čelní fasádu hlavní budovy a elektroinstalace obou školních 

budov. V prvním a druhém patře dojde k odstranění dřevěného obložení, výmalbě a 

průběžně budou na různých místech školy umisťovány barevné polepy s tematikou z 

různých vzdělávacích oblastí. Průběžně jsou nakupovány pomůcky pro všechny 

oblasti vzdělávání.  

7. Paní ředitelka prostřednictvím ŠK pozvala všechny na plánované akce šk. roku 

2018/19. V nejbližší době to jsou akce spojené s oslavami 100. výročí republiky. 

Všechny potřebné informace jsou vždy na webu školy a v žákovských knížkách. 

8. Různé: Byl vznesen návrh na „hlídku bezpečnosti“ na Riegrově náměstí a 

připomenuta zákazová značka ve Školní ulici (připomínkování v rámci plánované 

rekonstrukce). 

 

 

Zapsala Mgr. Jitka Haslingerová 


